
Geachte Raad van Gemeente Heerhugowaard, 

Ik spreek hier in de hoedanigheid van wettelijk vertegenwoordiger van mijn dochter welke bij u in de 

gemeente is ingeschreven en in het Transferium verblijft.  

De berichtgeving inzake de aanbestedingen van de 18 gemeentes zal niemand hier ontgaan zijn. Dat 

is ook de reden dat ik hier sta. Ik sta hier als machteloze ouder, verdrietige ouder en angstige ouder.  

Machteloos door het falende zorgsysteem, Verdrietig om het gemis van mijn dochter en angstig voor 

hetgeen wat hopelijk niet komen gaat. Het uitbesteden van de zorg aan Horizon uit Zuid Holland. Dit 

geldt niet alleen voor mij maar ook voor de andere 144 ouders van de kinderen welke verblijven in 

het Transferium. Dit is niet een individuele zaak maar een zaak van 146 ouders! 

Mocht de zorg uitbesteed worden aan Horizon maak ik echt geen grapje als ik zeg dat ik de 

begrafenis ondernemer kan bellen. Dit is waarheid! Wij hebben inmiddels 29 

hulpverleningsinstanties achter ons liggen. 29! Door 28 van deze hulpverleningsinstanties is in eerste 

instantie geen adequate hulp geboden, later konden instanties geen hulp meer bieden door het 

uitblijven van adequate hulp. Het gevolg moge duidelijk zijn. Gesloten jeugdzorg. Zo zitten er meer 

kinderen in het Transferium die een soortgelijk traject hebben doorlopen. 

De impact welke dit gehad heeft op mijn dochter is gigantisch. Ze vroeg om hulp, meermalen. Echter 

hulp bleef uit.  

Wethouder Does heeft op TV verteld dat we naar minder gesloten jeugdzorg kunnen in kleinschalige 

voorzieningen. In 2030 is er nauwelijks gesloten jeugdzorg nodig. Deze minder gesloten jeugdzorg 

hebben we al geprobeerd bij Fier in Friesland.  

Dat ging niet met als gevolg dat we terug moesten naar de acute opnames in Friesland en Alkmaar. 

Oftewel door mijn dochter in een open kleinere instelling te plaatsen gaan jullie zeggen dat dat beter 

is.  

Maar wat als dat niet gaat? Dan mogen we ons handen dicht knijpen met het Transferium hier in 

Heerhugowaard.  

Jongeren in de gesloten jeugdzorg zijn geen Proefkonijnen!  

Als er een goede slag geslagen moet worden naar een minder gesloten jeugdvorm zal er aan de 

voorzijde geïnvesteerd moeten worden. Niet op het op een na laatste eindstation waar hopelijk de 

trein de andere kant op gaat rijden. Mocht de trein toch door rijden naar het laatste station heeft 

mijn dochter eindelijk rust kunnen vinden en is haar suïcide poging geluk en staan wij als ouders met 

lege handen en zijn al onze inspanningen voor niets geweest. 

Met andere woorden,  

Wie gaat aan mij garanderen dat de zorg die mijn dochter nu heeft voortgezet kan worden? Dit geldt 

ook voor de andere jongeren. 

Wie gaat mij garanderen dat de behandelaars die ze nu heeft de behandeling kunnen voortzetten? 

Die worden onzeker door wat ze horen. 

Wat gebeurt er met elke jongere uit Noord Holland Noord na 1 januari? 

Wat houdt dit in voor alle overige betrokken instanties? Hierbij hebben we het over de Rechters, 

Jeugd en gezinsbeschermers, Triversum, andere ketenpartners en ga zo maar door.  



Wat houdt dit in voor de maatschappij? Open settingen waarbij jongeren weg lopen. De belasting 

voor Politie. De belastingen voor de burgers om de open instellingen heen. Zijn zij hier op 

voorbereid? Vermissingen van suïcidale jongeren. Jongeren die tijdens een dissociatie volledig niet 

toerekeningsvatbaar zijn.  

Hierbij vraag ik een ieder dan ook om een goed te kijken naar de gevolgen van het aanbesteden van 

Jeugdzorg. Stel dat de zorg wordt uitbesteed aan Horizon uit Zuid Holland.  Wilt u dan dat ik naar 

Harreveld, Oostvoorne, Monster  of Rotterdam (gesloten locaties van Horizon) reis terwijl ik nu om 

de hoek woon en werk van mijn dochter. 

Hierbij vraag ik een ieder dan ook om een goed te kijken naar de gevolgen van het aanbesteden van 

Jeugdzorg. Stel dat de zorg wordt uitbesteed aan Horizon: 

Goede zorg per 1 januari 2019 bieden? In 1 maand tijd een netwerk opbouwen, afspraken maken en 

ga maar door? Dit is een belofte die niemand waar kan maken. Ik beloof iedereen hier aanwezig een 

miljoen op 1 januari 2019. Maar als het 1 januari is moet ik jullie toch gaan zeggen dat het me niet 

gelukt is om het bij elkaar te sparen. Het antwoord is sorry, het gaat me toch niet lukken. Dit houdt 

dus in dat het Transferium inmiddels weg is en er geen goede gesloten jeugdzorg geboden kan 

worden. 

Hierbij doe ik dan ook een beroep op uw zorgplicht als overheid. Op basis van artikel 22 lid 1 van de 

grondwet moet u als overheid maatregelen treffen ter bevordering van de volksgezondheid. Ik kan 

mij niet aan de indruk onttrekken dat er juist het tegenovergestelde gebeurd. 

Ik verzoek een ieder dan ook om de motie van Groen Links te steunen en eerst eens te kijken naar de 

gevolgen en niet gaan experimenteren met jongeren in de gesloten jeugdzorg. Het zijn geen 

proefkonijnen. 


